
PROTOKoL NT XXVU21
z sesji Rady Miejskiej w Sura2u w dniu 27.10.2021 r. w Miejsko- Gminnym

O5rodku Kultury w Sura2u.

,Ad.1.

Obrady otworzyla i przewodniczyla Przewodnicz4ca Rady Miejskiej w Sura2u
Pani Agnieszka Edyta Filipczuk -Zamojda.
Na podstawie listy obecnoSci stwierdzila prawomocnoSd obrad. W sesji

uczestniczyli Radni, BurmistrzSnruZa, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy, sohysi

oraz zaproszeni goScie (listy obecnoSci stanowiq zalqcnik do protokofu).

Ad.2.
Pani Przewodriczqca przedstawila proponowany porz4dek obrad:

l. Otwarcie obrad XXVI Sesji Rady Miejskiej w Sura2u.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3. Om6wienie spraw mtiqzarrych z zaopafizeniem wodg i odprowadzaniem

Sciek6w na terenie Gminy Suraz i podjgcie ewentualnej decyzji
przekazania w administrowanie Wodociqgom Podlaskim w Bialymstoku.

4. Projekt uchwaty w sprawie nnian w budZecie gminy na 2021r.
5. Projekt uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej

Gminy SuraZ na lata202l-2035.
6. Informacja o stanie realizacji zadari o6wiatowych, w tym o wynikach

sprawdzian6w i egzamin6w za rok szkolny 202012021.
7. Informacja Burmistrza Surar2a i Przewodniczqcego Rady Miejskiej

w SuraZu o zlo2onych o6wiadczeniach majqtkowych.
8. Przyjgcie protokotu obrad z XXV sesji Rady Miejskiej w SuraZu.

9. Informacja Burmistrza Suruha z podjgtych dzialaf, migdry sesjami.

l0.Zapyluia i wolne wnioski.
I l.Sprawy r62ne.
l2.Zakohczenie obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Sura'Zu.

Radni Rady Miejskiej w SuraZu porzqdek obrad przyjgli l5 glosami za, ptry 15

osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zal4cznlk do protokotu.

Ad.3.
Om6wienie spraw mi4zany ch z zaopatrzeniem wodg i odprowadzaniem Sciek6w
na terenie Gminy SuraZ i podjgcie ewentualnej decyzji przekazaria
w administrowanie Wodoci4gom Podlaskim w Bialymstoku.
Pan Burmistrz stwierdzil, iz Gmina Surar2 planuje ewentualne przekazanie sieci
wod.-kan. w administrowanie Wodoci4gom Podlaskim w Biatymstoku. Sie6
wod.-kan. nadal pozostanie wlasnoSciq Gminy Suraz. Na spotkaniach obu komisji
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zdecydowano o wyborze oferty Wodociqg6w Podlaskich. Pozostawienie

w dalszym ciqgu sieci wod.-kan. w naszym zarz1dzartiu spowoduje drastycmy
wzrost cen dla mieszkanc6w lub ewentualnie zwigkszenie dotacji z bud2etu

gniny. Sp6lka Wodociqgi Podlaskie posiada sprzgt do usuwania awarii sieci,

koszty utrrymania sieci rozkladaj4 sig w inny spos6b niZ w gminie. Gmina nie
posiada wlasnych masryn, urzqdzei - usuwanie awarii zleca sig firmom
zewngtrznym, m.in. spolce Wodoci4gi Podlaskie. W przypadku, gdy firma
dysponuje wlasnym sprzgtem do usuwania awarii, to czas usuwania awarii jest

o wiele szybszy. Przekaz,\qc nasz ZakJad Wodociqgowy sp6lce osi4grriemy
dodatkowy doch6d - wptyvvy z tytutu podatku ok. 100 tys. zl rocznie.
Pani Przewodticzqca Rady zwr6cila sig z pro5bq o wyja6nienie mieszkaricom
dlaczego zdecydowano sig przekaza( nasze wodociqgi w administrowanie
Wodoci4gom Podlaskim w Biatymstoku, a nie do Zakladu Wodoci4gowo
Kanalizacyjnego w tr-apach?

Pan Burmistrz stwierdzil, i2 rozmowy byly prowadzone z tymi dwoma
podmiotami. Przedstawiciele obu firm byli zaproszeni na spotkania obu komisji
Rady Miejskiej w Sura2u. Wigkszo6ci4 glos6w radnych podjgto decyile
o wyborze sp6lki, Wodociqgi Podlaskie, a decyduj4cy wptyw na t4 decyzjg miala
zriana kadry i spos6b zarzadzaria spolk4. Przedstawiono koncepcjg, na czym
bgdzie polegai nowe podej6cie zarzqdzania sieciami wod.-kan. na terenie calej
spolki.
Pani Przewodniczqca zwr6clla sig z pytaniem, jakie zaproponowano stawki na
wodg i Scieki?
Pan Burmistrz stwierdzil, iZ Wodociqgi Podlaskie zaproponowaty pozostawienie
naszych obecnych taryf na wodg i Scieki na okres l8 miesigcy.
Pan Woloszczyk stwierdzil, i2 nie posiadamy od spotki oferty na piSmie. Na
podstawie jednego spotkania z przedstawicielami spolki, radni nie sq do korica
zdecydowani za przekazaniem naszego wodoci4gu.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 w przypadku ostatecmej decyzji o przekazanie
w administrowanie spolce, to wszystkie szczegoly zostanQ dopracowane
i om6wione przed podpisaniem umowy ze spolkq.
Pan Owczarczuk, st'wierdzil, i2 dziS radni sq zmuszeni glosowa6 w ciemno, gdyZ
nie mamy oferty na piSmie. Stwierdzil radny, i2 wcze3niej, jak Wodociqgi
Podlaskie administrowaty naszq sieciq, to nie lacily podatku do gminy, to
dlaczego teraz mialyby placi6 podatek?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 na terenie gminy Sura2 obowiqzuje uchwala
o zwolrrieniu nrz4dzei wod.-kan. z placenia podatku. W przypadku podjgcia
decyzji o przekazaniu w administrowanie sp6lce Wodoci4gi Podlaskie, jeszcze
w listopadzie bgdziemy musieli podj4i uchwalg nie zwalniajqcq ich z placenia
powy2szego podatku.
Pan Owczarczuk stwierdzil, i2 podatek od,wz4dzeh wod.-kan. bgdzie dochodem
dla gminy, ale zato zaplacq odbiorcy/ mieszkaricy gminy Suraz.
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Pan Burmistrz stwier&il, iz Wodoci4gi Podlaskie maj4 Swiadomoft, 2e b9d4
placi6 podatek od nieruchomoSci i zdecydowali o pozostawieniu obecnych taryf
na wodzie i Sciekach.
Pan Bibulowicz stwierdzil, iZ z punktu widzenia mieszkaric6w gminy
najwuimiejszajest cena. Zdaniem radnego, zagwarantowanie na l8 miesigcy
obecnej taryft na wodg i Scieki, przy obecnej inflacji, to jest bardzo duZy komfort
dla nasrych mieszkaric6w. Zlohony przez gming wniosek do W6d polskich
o zwigkszenie taryfy na Scieki (ponad l0 zl za m3), to drastyczny skok cenowy.
Zdariem radnego, warto przekazat, naszq sie6 w administrowanie spolce, aby
zapewri(, mniejsz4 oplatg przynajmniej przez ten okres 18 miesigcy. Po tym
okresie, mo2na sp6lce umowg wypowiedzie6 w przypadku, gdyby nast4pil
Taczny wzrost cen.
Pan Owczarczuk stwierdzil, iz w przeszlo6ci, gdy gmina Surul przekazywala
Scieki do Wodoci4g6w i Kanalizacji w Lapach, teZ dulo obiecywano ze strony
tr ap. Jednak nie spisano tych ustaleri na pi5mie i dziS gmina placi ceny detalicme
zamiast cen hurtowych za Scieki. Zdaniem radnego rozmowy s4 wskazane, ale
dokument powinien by6 sporzqdzony.
Pan Bibulowicz stwierdzil, iZ wszystkie postulaty, uwagi, stawki cen wskazane
na spotkaniach komisji, powinny byi zapisane w umowie ze spctlkq.
Pani Przewodnicz4ca Rady stwierdzila, iZ to Pan Burmistrz odpowiada za spisanie
stosownej umowy, zawieraj1cej wszystkie ustalenia, o kt6rych byla mowa.
Pan Woloszczyk zwr6cil sig do radcy prawnego, o jej zdanie w tym temacie?
Radca prawny, Pani Nikitiuk, stwierdzila, i2 te warunki o kt6rych jest mowa, to
sq jedynie negocjacje migdzy gminq, a sp6lk4. Zanim zostanie podpisaaa umowa,
prowadzone s4 negocjacje. Negocjacje s4 o tyle wiqhqce, 2e majq mie(,
odzwierciedlenie w umowie. Pan Burmistrz jest zobligowany do podpisania
umowy uwzglgdniajqcej wcze6niejsze ustalenia. RolE radcy prawnego jest
sprawdzenie umowy pod wzglgdem formalno-prawnym, zgodnoSci z prawem
i zgodnoSci z ustaleniami w obecnoSci radnych na spotkaniach komisji. Dzi6,
radni musza wyrazit, wolg, zgodg na przekazanie naszej sieci w administrowanie
spolce. Nie ma potrzeby podejmowania uchwaty, poniewaz gmina Sura2 c aly czas
jest udzialowcem w sp6lce i jako udzialowiec zawiera wyl4cznie umowg
zzaruqdemtej sp6lki.
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila,i2powylszy tematznalazlsigw porzqdku obrad
sesji, gdyZ jest wynikiem decyzji radnych podjgtej podczas spo&ari komisji.
W6wczas wi9kszo56 radnych byla za przekazaniem naszych sieci
w administrowanie WodociEgom Podlaskim. Gmina Suraz jest udzialowcem
w powyzszej sp6lce, dlatego nie ma potrzeby podejmowania uchwaty
przekazuj4cej sie6 w administrowanie. Ostateczna de cyzja radnych o przekazaniu
w admini strowanie bgdzie podj gta przeglosowaniem wniosku formalnego.
Pan Owczarczuk zwr6cil sig z pytaniem, przekantj1c w administrowanie jakie
bgd4 stawki bEd4 placii mieszkaricy?
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Pan Burmistrz stwierdzil, i2 za I m 3 wody cena pozostaj e bez zmia\ a od

I listopada 2021r. za lm 3 Sciek6w bgd4 mieszkancy placi6 7,60 netto, a do korica
paldziemika202lr. jest 7,41 A. Nasze taryff na wodg i Scieki zatwierdzoneprzez
Wody Polskie obowiqzuj4 przez okres 3 lat z uwzglgdnieniem niewielkich,
groszowych podwyZek cen.

Pan Karczewski stwierdzil, i2 na chwilg obecn4 sp6lka gwarantuje dla gminy

obecne taryfy na wodzie i Sciekach przez okres 18 miesigcy. Zwr6cil sig radny

z p).taniem, co bgdzie w przypadku awarii na sieci, kto bgdzie pokrywal koszty

ich usuwania?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 wszelkie awarie na sieci sq w bieiqcym utrrymaniu
sieci, jedynie inwestycje na sieci bgd4 finansowane z budZetu gminy.
Pani Przewodnicz4ca stwierdzlla, i2 powy2sry zapis powinien nrale1t sig

w umowie.
Pani Przewodniczqca Rady wyst4pila do radnych z wnioskiem formalnym
w sprawie przekazania w administrowanie Wodoci4gom Podlaskim
w Biatymstoku sieci wod.-kan. na terenie gminy Suraz oraz zawarcia stosownej
umowy w tym zakresie.
Przyst4piono do glosowania wniosku formalnego.
Wynik glosowania: I 0 os6b za, 3 osoby przeciw, 2 osoby sig wstrrymaty , przy 15

osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zalqczrtk do protokolu.
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Ad.4.
Zapoznano radnych z projektem uchwaly w sprawie zmian w budZecie gminy na

202b.
Pan Owczarc ank zwr6cil sig z pytaniem, z czym sq mi4zane przesunigcia na

funduszu solecki?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 zostalo zmienione przeznaczerie funduszu
soleckiego w miejscowoSci Rynki. Wcze5niej mieszkaricy zdecydowali
przenracry( je na Swietlicg wiejsk4 w Rynkach, jednak w chwili obecnej

zdecydowano przeznaczy( je na naprawg dr6g.
Pan Wyszkowska zwr6cila sig z pytaniem, czy wniosek na budowE instalacji
fotowoltaicznych dla mieszkaric6w gminy Suraz jest zagrohony, gdyL s4

przypadki w innych gminach, 2e osoby chgtne skladaj 1rezygtacie?
Pan Burmistrz stwierdzil, iz na podstawie iloSci zlo2onych wniosk6w
mieszkaric6w do gminy, mo2emy przyst4pi6 do jego realizacji. JesteSmy na etapie

podpisywania um6w. W skali kraju s4 problemy z podpisywaniem um6w. Czg56

os6b wycofuje siE, gdyZ nie ma pewnoSci na jakich warunkach odprzyszlego roku
bgdq rozliczani w Zakladzie Energetycznym. Nadmienil, i2 po ogloszonym
drugim naborze pozostaly jeszcze wolne miejsca, wigc wszyscy chqtni mog4 sig
jeszcze zglosi6.
Pani Dziemianiuk stwierdzila, i2 nirgkszono Srodki o 35 tys. zl. na obstugg sieci

wodoci4gowej . Zwr6cila sig radna z pytaniem, jak4 z tych Srodk6w przezrtaczono

kwotg na zakup material6w, a jakq kwotg na wykonanie ustugi i co z tych



wymienionych zadari wykonano w swoim zakresie, a co zlecono firmre
zewngtranej?
Pani Skarbnik stwierdzila, iz rra zakup material6w z powyZszej kwoty
przezrraczono 10 tys. zl, 20 tys. zl. na uslugi, a 5 tys. zl na oplaty i skladki.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 zlecono firmie zewngtrznej naprawg pompy
przesylowej oraz iaprawg/spawanie hydroforu. Wymiana hydrant6w jest
wykonyrvana przez naszych pracownik6w, ale wykop kopark4, jul zostaje
zlecony firmie zewngtrmej.
Pani Dziemianiuk stwier&ila, i2 w Pozostalej dzialalnoSci zwigkszono Srodki
o kwotg 6 tys. zl. na oplatg koszt6w sqdowych. Z czego wyniklo zwigkszenie
Srodk6w?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 w zwi4zkt ze spraw4 o zasiedzenie mieszkarica
SuraZa, gminaprzegrala sprawg i bgdzie zrnuszona zwr6ci( koszty sqdowe.
Pani Przewodticz4ca zvtficlla sig z pytaniem, czy gmina otrzymala wyrok
w powyZszej sprawie?
Pani Nikitiuk, radca prawny, stwierdzila, i2 orzeczenie Sqdu zapadlo 12

pafldziemika, gmina wyst4pila z wnioskiem o uzasadnienie. Materialy dowodowe
i zenrania 6wiadk6w w trakcie rozprawy pnesqdzily na korry56 mieszkarica
i orzeczenie Sqdu jest takie, a nie inne. cyt. ,,W sytuacji kiedy strona, gdyby6my
my, jakby pozostawili do umania Sqdowi, 2e w przypadku, gdy strona udowodni
iwykule,to my nie bgdziemy oponowa6, ale nasze stanowisko bylo od pocz4tku
takie, 2e wnosimy o oddalenie tego wniosku, zatem przy tym stanowisku, Sqd

obci4iryl nas kosztami. W tym przypadku koszty, to sQ 2 fys. zl.,kt6re poniosla
strona, to jest stala oplata s4dowa za wniesienie sprawy o stwierdzenie
zasiedzenia, nabycia nieruchomoSci z z-asiedzeniem, wigc zwrot koszt6w
s4dowych, plus zrvrot koszt6w zastgpstwa procesowego ok. 2,5 tys. zl." W sumie
ok. 4,5 tys. zl. gmina bgdzie musiala pokry6 zbudhetu.
Pani Dziemianiuk wnioskowala, aby Pan Burmistrz lqcznie z pracownikami
zainteresowali sig innymi dzialkami gminnymi, kt6re s4 w ufikowaniu
mieszkaric6w gminy. W przypadku, kt6rych tez mozemy spodziewad sig

moZliwoSci zasiedzenia. Stwierdzila radna, i2 przez wiele lat gmina sig nie
interesuje dzialkami, a mieszkaricy dalej dzialkifirytkuj4. Jest na to przyzwolenie.
Poprosila radna o przerwanie biegu zasiedzeniapowy2szych dzialek.
Pani Przewodnicz4ca Rady stwierdzila, iz cyt. ,,gmina wielokrotnie idzie na rgkg

mieszkaricom, dziala w dobrej wierze, a p6zniej, jak wida6, takie dzialania, odbij4
sig przeciwko gminie."
Pan Woloszcryk stwierdzil, i2 gmina powinna przewidywai, mieszkaniec SuraZa

wystgpowal kilkakrotnie do nas o ugodg, o podjgcie dialogu. Natomiast my
zaparli6my sig i nic z tego nie wyszlo.
Pani Przewodnicz4ca Rady stwierdzila, i2 mieszkaniec Sura'Za wielokrotnie
deklarowal chg(, zarniany fragmentu dzialek z gminq. Stawiaj4c ogrodzenie,
odsunql sig z tytu dzialki na tak4 sam4 szerokoSi dzialk|jak4 uZytkowal, ale
w ostatniej chwili zmienil zdarie i wyst4pil o zasiedzenie.
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Prryst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 15 os6b za, przy 15 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcmik do protokotu.

4d.5.
Zapoznaro radnych z projektem uchwaty w sprawie zmiary Wieloletniej
Prognory Finansowej Gminy Sura2 na lata202l-2035.
Prryst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 13 os6b za, 2 osoby si9 wstrrymaty, prry 15 osobach

obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zalqcmik do protokolu.

Ad.7.
Zapoznato radnych z informacj4 Burmistrza Suraza i Przewodniczqcego Rady
Miejskiej w SuraZu o zlo2onych o5wiadczeniach majqtkowych.

Ad.8.
Przyjgcie protokotu obradz XXV sesji Rady Miejskiej w SuraZu.

Prryst4piono do glosowania protokolu:
Wynik glosowania: 15 os6b za, przy 15 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcznk do protokofu.

Ad.9.
Burmistrz Sura2a, Pan Henryk tr-apiriski, przedstawil informacjg z podjgtych
dzialahmiqdqy sesjami:
- spotkanie zptezesetn Wodociqg6w Podlaskich w Bialymstoku,
- spotkanie z mieszkaricem Sura2a dotyczqce projektu tablicy upamigtniaj4cej

ryciorys Honorowego Obywatela SuraZa Pana Antoniego Jabloriskiego,
- rdzial w spotkaniach komisji Rewiryjnej i komisji ds. Gospodarki i Budzetu
Gminy,
- spotkanie z Nadle6nicrym Nadle6nictwa Dojlidy,
- spo&anie z Wojew6dzkim Komendantem Paristwowej Strazy Pozamej
w Bialymstoku,
- spotkanie z dzielnicowym Sura2a w sprawie bezpieczeristwa na terenie gminy
SuraZ,
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Ad.6.
Informacja o stanie realizacji zadaf oSwiatowych, w tym o wynikach
sprawdzian6w i egzamin6w za rok szkolny 202012021.
Pani Przewodniczqca Rady stwierdzrla, iz powyhszy temat byl omawiany na
spotkaniach komisji w obecnoSci Dyrektora Zespolu Szk6t...
Informacjg przyjgto bez uwag.



- u&ial w uroczysto3ciach w Zespole Szkol i Plac6wek O5wiatowo-
Wychowawcrych w SuraZu z okazji rocmicy nadania imienia oraz pasowanie
pierwszoklasist6w.

Ad.r0.
Zapytania i wolne wnioski.

Ad.ll.
Sprawy r62ne.
Pan Woloszcryk wnioskowal o przygotowanie dokumentacji na drogg gminn4
w Doktorcach (droga na tzw. doling), gdyz przy zaplanowanym na przyszloS6

remoncie mostu w Doktorcach, bgdzie mo2na jq r6wnie2 wykona6.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 powyilsze zadanie ewentualnie mozra ujq6 prry
planowaniu bud2etu na2022r. Nadmienil Pan Burmistrz, i2 Starostwo zloirylo do

programu Polski tr-ad wykonanie przebudowy powiatowego mostu w Doktorcach,
jednak nie uzyskano dofinansowania. Gmina Surul Aoiryla trzy wnioski do

programu Polski tr-ad, jednak uzyskala dofinansowanie tylko na jeden wniosek-
obejmuj4cy remont ul. Granicmej, ul. Zagumiennej oraz drogg w Koricowiznie-
lqcmie na kwotg ponad 6 mln. zl.
Pani Dziemianiuk zwr6cila sig z pytaniem, kiedy od mieszkaric6w gminy Sura2

bgdzie odebrany azbest?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 azbest bgdzie odbierany listopad - grudzieri 2021r.,
jednak na innych zasadach, bez moZliwoSci dofinansowania z Wojew6dzkiego
Funduszu Ochrony Srodowiska. Inna firma zaproponowala, ni2sz4 stawkg

odbioru, tj. 360 zl za I tong azbestu, niz mialaby to odebra6 firma
z uwzglgdnieniem dofinansowania tj. 600 zl.ll tota. Mieszkaniec poniesie

mniejsze koszty, poniewaZ w kwocie 360 zlbgdzie w polowie partycypowa6

zgmin4.
Pan Sekretarz zapomal radnych z odpowiedzi4 Starostwa Powiatowego
w sprawie wieZy w Doktorcach.
Pan Owczarczuk wnioskowal o naprawg drogi gminnej Zawyki - Dolki,
szczeg6lnie na zapadnigte przepusty. Wskazal radny, iz jest mo2liwoS6 zakupu
asfaltu z piaskiem za 250 zl. za przyczepg. Na powyzsz4 drogg trzeba ok' 3-4
prryczep.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 duio dr6g na terenie gminy Suraz wymaga napraw
i remontu, ale ze wzglgdu na brak Srodk6w w bud2ecie, na $ drogi, zakres prac
jest ograniczony.
Radni zglosili Panu Burmistrzowi r6wnie2 inne drogi do naprawy.
Pan Woloszczyk przedstawil ofertg mo2liwoSci zakupu destruktu na drogi, tj. 30

ton za kwotg 700 zl.
Pani Klosko mvr6cila sig z pyaniem, cry szukano innych rozwiqzari dowozu
dziecka z niepelnosprawnoiciq z terenu naszej gminy? Stwierdzila radna, i2
kierowcy na chwilg obecn4 dowoZq dziecko do przedszkola w Bialymstoku,
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w niedziele wo24 sportowc6w na mecze, obstugujq wycieczki szkolne. Prry, tak
napigtym grafiku, kiedy kierowcy mogq odebra6 dni wolne zanadgodziny?
Pan Burmistrz stwierdzil , i2 sq prowadzone roznowy z zewngtrzrtyrn
przewoznikiem w sprawie dowozu dziecka z niepelnosprawno6ci4 do
przedszkola.
Pani Klosko stwier&ila, i2 napigty grafik wyjazdowy kierowc6w koliduje
r6wnie2 z wyjazdami woz6w strahckich na poiary.
Pani Przewodnicz4ca Rady stwier&ila, i2 priorytetem jest zachowanie czasu
pracy kierowc6w, gdy? najwazniejsze podczas dowozu jest bezpieczeistwo
&ieci.
Pan Sosnowski wnioskowal o wymiang przepalonych lamp ulicznych na terenie
Sura2a.
Pani Wyszkowska stwierdzila, i2 obecnie gmina Sura2 ma na swoim stanie
4 samochody i przy tak srybkim wzroScie cen paliw, czy niezbgdnajest, a2 taka
ilo6i samochod6w?
Soltys Kowal wnioskowal o wyr6wnanie drogi Zwirowej do Kowal oraznaprawQ
nawierzchni asfaltowej do mostu.
Pani Przewodnicz4ca Rady wnioskowala o odmalowanie klatki schodowej
w Swietlicy w Kowalach, (farbg solectwo posiada od czerwca) oraz rcalizacjg
zadania zaplanowanego z funduszu soleckiego w Kowalach.
Pani Klosko zwr6cila sig z pytaniem, czy wyst4piono do Powiatu o wstawienie
lustra drogowego na skrzylowaniu w Surazu?
Pan Burmistrz stwierdzil, iLtocryly sig rozmowy w powy2szym temacie, zostanie
powolana komisj a bezpieczeristw a z udzialem Policj i, Powiatu i Gminy.
Pan Owczarczuk stwierdzil, i2 przy trwaj4cych obecnie pracach remontowych
budynku u2ytecao5ci publicznej w Zawykach, mo2na bylo zamontowat, ju?
dawno zakupione szambo.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2naleiry zastanowid sig nad wyborem umiejscowienia
szamba.
Pani Przewodnicz4ca Rady stwierdzila, i2 moima by byto, to wykonai naszymi
pracownikami, jeszcze przed oddaniem naszego zakladtt w administrowanie do
Wodoci4g6w Podlaskich.
Pan Woloszczyk wnioskowal o zgloszenie do Powiatu oczyszczenia przepust6w,
kratek Sciekowych prz), drodze powiatowej Dokorce-Lesmia.

Ad.12.
Zakofrczenie obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Sura2u o godz. 1100.

Przewo Miejskiej

Pani Agnieszka E

8

Protokolowala: S. Filipczuk

ilipczuk- 2amojda
Przewod

Ag n i eszka Ed yla F i I i pczuk' Za no i d a



SURAZ

PROTOKOT- GI-OSOWANIA
z dnia 27 pa2dziernika 2021 r.

Rezultat glosowania: Przyjgto
oddane

Punkt
porzedku

obrad

Pzed miot glosowania Pzeciw Wstzymujqcy

t4lP uk bo dtaecte po rzEd 0 0
aItrE

Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziem niuk ZA
Agnieszka yta Filipczu mojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA

dzianowsK ZA
ZA

dan Owczarczuk ZA
Paikowski ZA

Adam osnowski ZA
szczykWieslaw anan ZA

Halina ka ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 15



SURAZ

PROTOKOT- GT.OSOWANIA
z dnia 27 paidziernika 2021 r.

Rezultat glosowania: przyjgto

Glosy oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Pzedmiot glosowa nia Za Pzeciw Wstzymul-4ry

2
ptzekazania w ad m in istrowan ie
Wodociqgom Podlaskim w Bialymstoku
sieci wod.-kan. na terenie gminy Sura2
oraz zawatcia stosownej umowy w tym
zakresie.

Wniosek formalny w sprawie 10 3 2

Kzysztof Bibulowicz
ZA

Mi Dan czu k PRZECIW
Julita Dziemlaniu k

ZA
Agniesz Edyta mojdaczuk ZA
Pawel Jaroszko

ZA
lgnacy Karczewski PRZECIW

nieszka Klos
ZA

Kzysztof Mlodzianowski

lwona Nowicka
ZA

Bogdan Owczarczuk PRZECIW
6kows ZA

Sosnowski
ZA

WoloszczykWieslaw Maflan WSTRZ
ina WyszkowskaHal

ZA
Teresa Zimnoch

ZA

1t1

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 15

WSTRZ-



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 27 pa2dziernika 2021 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 15

Glos oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Za Pzeciw Wstrzymujqcy

J Projekt uchwaly w sprawie zmian w
bud2ecie gminy na2021r.

15 0 0

Krzysztof Bibulowici ZA
Danilczuk ZA

Ju Dziemianiu ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk a ZA
Pawel J o ZA
lgnacy Karczewski ZA
Ag Kloskon ZA

nowskiKzysztof ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA

P ki ZA
Adam Sosnows ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA

ina Vwszkowska ZA
resa Zimnoch ZA

1t1

Rezultat glosowania: Przyjgto

Przedmiot glosowanE-



SURAZ

PROTOKOT- GLOSOWANIA
z dnia 27 paldziernika 2021 r.

Rezultat glosowania: Przyjgto
Glosy oddane:

Pu nkt
porzedku

obrad

Pzed miot glosowania Pzeciw Wstzyhulqcy

4 Prolekt uchwaly w sprawie zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Sura2 na lata 2021 -2035.

13 0 2

Kzysztof Bibulowicz ZA
Mlroslaw Dan I czuk

Julita Dziemianiuk ZA
nieszka Filipczuk mojda ZA

Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
K Mlodzianowski ZA
lwon a N ZA
Bogdan Owczarczuk WSTRZ
Kzysztof Pahkows I ZA
Adam Sosnowski ZA

slaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch

1t1

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do grosowanra: 15
Liczba oddanych glos6w: 15

WSTRZ

ZA



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 27 pa2dziernlka 2021 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowania: Przyjgto

Punkt
pozEdku

obrad

Przedm glosowania Za Pzeciw Wstrzymujqcy

5 Pzyjqcie protokolu obrad z XXV sesji
Rady Miejskiej w Sura2u.

15 0 0

Bibulowicz ZA
nilczuk ZA

Julita Dziem tan uk ZA
Agnieszka Edyta Filipc2uk mojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka ko ZA

ianowskiKzysztof ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk

6kowskiKeyszlof
Adam Sosnowski ZA

eslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

oddane:

ZA
ZA


